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Vragen van lid Kooiman (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
de inzet van BOA’s (ingezonden 16 februari 2012). 

Mededeling van minister Opstelten (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
7 maart 2012). 

Vraag 1
Is het waar dat u bijzondere opsporingsambtenaren (BOA’s) meer politietaken 
uit wilt laten voeren?1 

Vraag 2
Welke taken moeten zij precies gaan uitvoeren? 

Vraag 3
Waarom kiest u ervoor om BOA’s meer politietaken uit te laten voeren? Welke 
problemen bij de politieorganisatie worden hiermee opgelost? 

Vraag 4
Speelt een tekort aan agenten een rol in uw besluit? Zo ja, waarom kiest u er 
dan niet voor om het aantal agenten te verhogen? 

Vraag 5
Aan welke eisen moeten BOA’s voldoen die politietaken uit gaan voeren? 
Krijgen zij hiervoor extra opleiding en/of training? 

Vraag 6
Deelt u de vrees dat uw plan ten koste gaat van de kwaliteit van het 
politiewerk, aangezien politieagenten veel beter opgeleid zijn voor dergelijke 
taken dan BOA’s? Zo ja, waarom kiest u dan toch voor de inzet van BOA’s? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 7
Wat is uw reactie op de kritiek van de politiebonden dat uw plan leidt tot 
versnippering van de veiligheidsstructuur en meer bureaucratie? 

1 http://www.depers.nl/binnenland/630689/Politiebonden-kraken-plan.html
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Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Kooiman (SP) 
van uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over de inzet van 
BOA’s (ingezonden 16 februari 2012) niet binnen de gebruikelijke termijn 
kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is 
ontvangen. Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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